
TOMAŽ ŠTRUMBELJ, NOVI PRVI MLADINEC OBČINE
CENTER

Kako razgibati življenje
mladih

Tomaž Štrumbelj sodeluje v mladinskl organlzacljl vse od
petnajtega leta naprej in ker Je bil vseskozl prisoten In Je
s predlogl In sploh opozarjal nase, Je potem logično, da so
ga Izvolili še za predsednlka. O več kandldatih in o njihovih
programih sicer nl bllo govora, ampak novi predsednik Je
dejal, da ima zdaj predvsem opraviti s pometanjem v orga-
nlzaclji, program pa bo že še prišel na vrsto.

- Kaj je motiv vafega delo-
vanja?

»Veseli me delati z mladimi. Tre-
ba je kaj spremeniti. Olepšati mla-
dim sedaryost.«

Seveda, prihodnost je že sicer
v rokah mladih, sedanjost pa je
takšna, kakor da ne bi bila niko-
garšnja, saj so naše družbene-eko-
nomske razmere vse prej kot rož-
nate. V družbeno-političnih orga-
nizacijah se sicer kopifijo ideje,
a na svetlo se nikakor ne morejo
preriti, kajti tudi mladinska orga-
nizacija je del sistema, zasičenega
z delom, ki je vse prevečkrat Sizi-
fovo in zbirokratizirano.

- Kaj spremeniti? Kako olajša-
ti oziroma polepSati sedanjost,
mladim, kakor ste se izrazili?

»Spremeniti je treba marsikaj.
Ne primer šolstvo. Mladi niso za-
dovojjni z marsičem, a kaj, ko jih
drugi ne upoštevajo. No, po drugi
strani pa so mladi tudi preobreme-
njeni in čisto politično povsem
apatični. Uspeh naše orgamzacije
bi bil, ie bi nam jih uspelo zajeti
v naše dejavnosti, da bi čutili za-
slombo pri nas.«

- Ampak mladi so naveliiani
raznih smernic, staliSi, propra-
mov, floskul, besed, besed, ki se
ponavljao štirideset let...

»Mi bi radi. da bi bila naša mla-
dinska organizacija življenjska.
Zato bi organizirali razne nepoli-
tične aktivnosti, da bi zajeli njiho-
ve interese. Veliko računamo na
naš center za interesne dejavnosti,
za katerega smo se borili vet kot
dve leti.«

- Kaj Je vaS konkreten pro-
gram?

»Ja, veliko dela imamo. Zdaj
s sekretaijem urejava samo organi-
zacijo, kjer je veliko dela tudi s fi-
nancami. Konkretno bomo videli
v jeseni. No, in čakamo, kaj bo na
kongresu.«

- Čakate navodil od zgoraj?
»Veste, delo sem šele dobro za-

čel. Bom videl. Pobude smo že do-
slej dajali občinski skupščini in jih
bomo še naprej. Zdaj smonaredili
anketo med mladinskimi organiza-
cijami po delovnih organizacijah.«

Tommž Štrumball

- Kaj ste ugotovili?
»Da jih veliko obstoja le na pa-

pirju. Jesni bomo delali na tem, da
zberemo delovno jedro, okrog ka-
terega bi potem pletli konkretne
akcije.«

- Na primer?
»Ja, stanoyai\ja za mlade, deni-

mo. Ta politika ni dobra.«
- Ali mladi po vseh teh vrenjih

bolj zaupajo v mladinsko organi-
zacijo?

»Veliko je pasivnih. Ne zaupajo
forumskemu delu.«

- Pa se boste vi kaj borili proti
forumskemu delu? Ste eden od
Stirih poklicnih vodilnih delav-
cev na občinski ravni in lahko bi
rekli, da ste ie kar Stevilni... In
poleti, kot ste sami rekli, se mladi
razbeiijo. Se boste vse poletje pri-
pravljali na akcije v jeseni?

»Za enega bi bilo preve<5 dela. Mi
smo samo kolešček v sistemu. Naj-
brž bi morali celoten sistem raci-
onalno organizirati in ne gre, da bi
na eni strani > šparali«, na drugi pa
razmetavali,« je o domnevni biro-
kraciji menil novi predsednik, ki je
dodobra šele prišel in začel pome-
tati. Ali bo metla imela tudi kaj
odmeva, da ne rečemo, učinka, pa
bomo videli, če ne prej, pa čez dve
leti.

Albina Adamič


